
REPUBLIKA HRVATSKA
zAGREBAtxa Zupa.Nr.r.q.
OPCINA POKUPSKO

Op6insko vije6e

ZAPISNIK
sa 9. sjednice Op6inskoga vije6a Opdine Pokupsko odrLane dana 10. sijednja, 2023. godine u

prostorijama Op6ine Pokupsko s podetkom u 10,00 sati

Prisutni vijednici: Stjepan Sudec, Ivan Skender, Josip Marekovi6, Miroslav Lukini6,
Krunoslav Grahovac, Martina Popovdii, Milan Antolovi6.
Odsutni vijednici: Mirko Bani6, Danica }./lttLu

Sjednici su takoder prisustvovali opdinski nadelnik BoZidar Skrinjari6, Martina Sandor Klasni6,
ZeljkaSkrbin, Andrea Batinjan i Gordana Markuz.

Stjepan Sudec, predsjednik, pozdravio je prisutne te otvorio 9. sjednicu Opdinskog vijeia
Op6ine Pokupsko. Utvrdio je daje na sjednici prisutno ukupno 7 vije6nika.

PredloZio je izmjenu i dopunu dnevnog reda na sljede6i_gadin:

Dnevni red:

l. Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice Op6inskog vije6a;

2. Prijedlog Odluke o raspisivanju lokalnog referenduma:

3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Opiine
Pokupsko;

4. Prijedlog Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti
odrZavanja groblja i usluge ukopa;

5. Aktualni sat.

Predsjedavajuii je o.tvorio raspravu o dnevnom redu.

Predsjedavajuii je zakljudio raspra\u o dnevnom redu, te predloZeni dnevni red sa dopunama
dao na glasanje.

ZAKLJUCAK: Sa 5 glasova ,,2a" i 2 ,.suzdrLana" glas usvojen je dnevni red.



Ad. 1. Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Pokupsko

Predsjedavaj uii je otvorio raspraw.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao Usvaj anjeZapisnika sa 8. sjednice Opdinskog vije6a
na glasanje.

ZAKLJUdAK: Sa 5 glasova ,,2a" i 2 ,,suzdrLana" glasa usvojen je Zapisnik sa 8. sjednice
Opdinskog vije6a Opdine Pokupsko.

Ad. 2. Prijedlog Odluke o raspisivanju lokalnog referenduma

Predsj edavaju6i j e otvorio raspravu.

Martina Popovdi6, vijeinica, postavlja pitanje da Ii se na cijelom podrudju Op6ine Pokupsko
raspisuje referendum ili samo u 10 naselja na koje se odnosi predmetna odluka, da li je ve6 sada
poznata informacija koliko 6e biti biradkih mjesta, da li povjerenstvo ima informaciju kako 6e

se formirati sastav biradkih odbora, tko 6e mo6i biti predlagatelj i u kojem se roku mogu
podnij eti prij edlozi za bfua(ke odbore.

Andrea Batinjan, navodi.da se lokalni referendum raspisuje zacrlelo podrudje op6ine Pokupsko,
imati 6e pravo glasa i biradi na koje se ne odnosi predmetna odluka. Povjerenstvo zaprovedbu
referenduma nema informaciju koliko 6e biti biradkih mjesta, niti informacije o biradkim
odborima, navedeno 6e se definirati kada se usvoji Odluka u kojoj se imenuje izborno
povj erenstvo za provedbu lokalnog referenduma.

Predsjedavajudi je zakljudio raspravu i dao prijeillog Odluke o raspisivanju lokalnog
referenduma na glasanj e.

ZAKLJUdAK: Jednoglasno je usvojena Odluka o raspisivanju lokalnog referenduma.

Ad.3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi Opdine Pokupsko

Predsj edavajuci j e otvorio raspravu.

Martina Popovdi6, vije6nica, postavlja pitanje da li se dopuna navedene Odluke odnosi na to da
podnositelj zahtjeva potpore za novorodende mora imati podmirene zakonske i ugovorene
obveze prema Op6ini Pokupsko.

Martina Sandor K1asni6, potvrduje navedeno.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog
socijalnoj skrbi Op6ine Pokupsko na glasanje.

Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o

ZAKLIUIAK: Sa 5 glasova ,,2a" i2 ,,suzdrtana" glasausvojenaje
Odluke o socijalnoj skrbi Op6ine Pokupsko,

Odluka o izmjeni i dopuni



Ad. 4. Prijedtog Odluke o povjeravanju obavljanja komunalnih djelatnosti odriavanja
groblja i usluge ukopa i,

Predsj edavaj u6i j e otvorio raspravu.

Martina Popovdid, vije6nica, postavlja pitanje na Sto se odnosi promjena u odnosu na prethodnu

Odluku.

Martina Sandor Klasni6, navodi da se promjena odnosi na to da se VG Komunalac d.o.o. izuzme
od obavljanja javnih ovlasti.

Predsjedavaju6i je zakljudio raspravu i dao Prijedlog Odluke o povjeravanju obavljanja
komunalnih djelatnosti odrLavanja groblja i usluge ukopa na glasanje.

ZAKLJUdAK: Jednoglasno je usvojena Odluka o povjeravanju obavljanja komunalnih
djelatnosti odrlavanja groblja i usluge ukopa.

Ad.5. Aktualni sat

Martina Popovdi6, vijeinica, postavlja pitanja vezaxo uz dodjelu pomodi ku6anstvima
stradalima u potresu, koja je trebala biti isplaiena sa 31 .12.2022. godine, dali su obavje5teni svi

koji su trebali dobiti isplatu, tko je ispladivao naknadu, te koliki je bio iznos naknade. Takoder
se postavlja pitanje vezano uz drobljeni materijal od crkve u Hotnji koji je bio deponiran na
podrudju Kljuke, navedenog materijala vi5e nema, pa se postavlja pitanje gdje se nalazi i ho6e

li mjesni odbor Hotnja koji je trebao dobiti taj drobljeni materijal i koji je trebao biti rasporeden
po mjesnom odboru Hotnja, dobiti zamjenski materijal, npr. Sljunak.
Nagla5ava se pojava divljeg odlagali5ta sme6a na podrudju Kljuke i postavlja pitanje da li je o
navedenom obavje5ten komunalni redar. F
Andrea Batinjan, navodi, da je 28. prosinca, 2022. godine zaprimljen e-mail od Zagrebadke
Lupanlje da je Vlada RH dodijelila 150.000,00 kn za osobe koje su smje5tene u kontejnerima i
nalaze se u privremenom smje5taju i da im dostavimo popis tih osoba, te da 6e svaka osoba u
kudansfiu imati pravo na 2.000,00 kn po dlanu obitelji, a najvi5e do 10.000,00 kn po obitelji.
Imamo sluZbenu evidenciju StoZera civilne zaltite, te smo navedene podatke proslijedili
Zagrebadkoj Zupaniji. Takoder smo obavijestili i sve korisnike prava prema navedenom popisu,

te smo th zatraLili dostavu OIB i podatke raduna zauplatr. Zagrebadka Zupanije je zatraLila od
Vlade RH povedanje sredstava budu6i da tih 150.000,00 kn nije dovoljno za cijelo podrudje
Zagrebadke Zupanije. Nemamo informaciju kojim korisnicima je ispla6ena novdana pomo6, a

kojima nije.

Josip Marekovi6, vijednik, odgovara na pitanje yezano uz drobljeni materijal sa podrudje
Kljuke, te navodi da se navedeni materijal nalazi na Sumskom putu Srmec Hotnja koji do sada

nije bio ureden, a koji je devastiran od strane osoba koji se bave Sumarstvom, te da je o
navedenom bio obavje5ten i mjesni odbor Hotnja koji se sa time sloZio.

BoZidar Skrinjarid, odgovara na pitanje da li 6e bitizamjenskog materijalanapodrudju mjesnog
odbora Hotnja, te navodi da ho6e. U tijeku je raspisivanje qatjedaja za sanacqu cesta stradalih
u potresu. Za one ceste koje su bile asfaltirane ide novi asfalt, a one koje nisu bile, ide Sljundani

:materijal.



Gordana Markuz, navodi da je potpisan ugovor o potpori za satacijunerazvrstanih cesta, te su
pokrenuti postupci nabave za proj ektiranj e i strudni nadzor, te za radov e.

Martina Sandor Klasni6, odgovara na pitanje vezano uz pojavu divljeg odlagali5ta na podrudju
Kljuke, te navodi da nije zaprimljenapijavao pojavi divljeg odlagali5ta od strane mje5tana, ali
da 6e komunalni redar biti upuden na navedenu lokaciju.

Predsjedavaju6i u l0:20h zakljuduje sjednicu Op6inskog vije6a.

KLASA : 024 -03 I 22-0 I I 23
URBROJ: 238-22-I-23-2
Pokupsko, 1 0. sijednja, 2023. godine

Zapisni(,ar Predsj ednik Opiinskog vij e6a
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